
  

Minnesanteckningar från UC-Småland/Blekinge, möte i Telekonsult Arena 
i Växjö 2018-12-17

Närvarande Patrik Eklund Smålands FIF
Markus Andersson Smålands FIF
Ingela Nilsson UC-Småland/Blekinge

1 Ingela hälsade välkomna till mötet och hälsade att bra, nu blev det av.

2 Utbildning.  Ingela meddelade att utbildningarna är avslutade för 2018. Det har varit lite
för lite deltagare men vi hoppas på en bättring 2019 trots förvirring i nya utbildnings-
stegen. Vi ägnade mycket tid till att diskutera hur vi gör med utbildningsdagar, idrotts-
lyftet, inbjudningar, anmälningsavgifter mm. 

3 Övrig aktivitet. Ingela var på möte i augusti om nya utbildningsstegen och har varit på 
möte i december i Stockholm för att följa upp hur arbetet går i de olika UC’n i Sverige 
med utbildningarna. Nya böcker och utbildningarna 10-12, 12-14 har omarbetats därför 
mycket information från Anders Rydén på Svenska Friidrottsförbundet. 

4 Rapporter.  Patrik rapporterade lite om hur det går med nya projekttjänsten som 
idrottsutvecklare i Småland. 

5 Ekonomin. Inte klart än. Går förmodligen lite back enligt kassör Markus A.  

6 Övrigt. Vi har ej fått UC-avtalet för 2019 och ej heller handledarmaterial samt nya 
idrottslyftsbidragsmallen. Därför skjuter vi på arbetet med utbildningarna tills nästa 
möte.

 
7 Nästa möte blir i den 8januari 2019, 

Vid anteckningarna  
Ingela Nilsson 


